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افتتاح پروژه ۱۶۵ هکتاری چاه 
خانی دشتستان 

به مناسبت ۱۷ ژوئن روز جهانی مقابله با بیابان 
زایی و اثرات خشکسالی پروژه ۱۶۵ هکتاری نهال 
ملی چاه  اراضی  در  آبیاری  و  مراقبت  و  کاری 
خانی و عیسوند افتتاح شد. این مراسم با حضور 
و  طبیعی  منابع  مدیرکل  دشتستان،  فرماندار 
آبخیزداری استان و جمعی از مسئولین استانی و 

شهرستانی و جوامع محلی برگزار شد.
احمد بنافی فرماندار دشتستان در این مراسم 
بیان داشت: ما در جغرافیایی زندگی می کنیم که 
طبیعتاً در این جغرافیا به دلیل کمبود بارش، 
خاک آن دچار فرسایش می شود و اکوسیستم 
منطقه ما در طول سالیان گذشته یک اکوسیستم 
گرم و خشک بوده که در این اکوسیستم عملاً 
بیابان های زیادی در طول سال ها و قرن ها 
شکل گرفته است. بنافی ادامه داد: با اقداماتی 
که در طی سالیان گذشته رخ داده از جمله ایجاد 
جنگل های دست کاشت عملاً به تثبیت شن 
های روان کمک کرده است. همچنین باید چرخه 
ای باشد تا بیابان زدایی صورت گرفته، که باعث 
حفظ منابع زیرسطحی و جلوگیری از فرسایش 

های ناشی از کمبود آب و باد شود.
فرماندار دشتستان اضافه کرد: در طرح مردمی 
کاشت یک میلیارد درخت که بخشی از آن در 
استان بوشهر و شهرستان دشتستان به خوبی در 
حال اجرا است، برای تحقق کامل آن با عنایت 
به فرمایش مقام معظم رهبری باید تمام ارکان 
و  مشارکت  با  و  و حقوقی شهرستان  حقیقی 

همراهی مردم به مدد منابع طبیعی بیایند.
عبدالحسین گرشاسبی مدیرکل منابع طبیعی 
داشت:  بیان  نیز  بوشهر  استان  آبخیزداری  و 
ساله  همه  خردادماه   ۲۷ با  مصادف  ژوئن   ۱۷
مراسمی با هدف افزایش آگاهی مردم از خطرات 
بیابان زایی و روش های مقابله با آن و به تعبیری 
روش های بیابان زدایی در سطح جهان و ایران 

برگزار می شود.
عبدالحسین گرشاسبی در ادامه اظهار داشت: 
مهمترین پدیده که حائز اهمیت می باشد پدیده 
روبروی  های  چالش  از  که  است  زایی  بیابان 
جمعیت و جامعه جهانی به حساب می آید که 
امسال شعار »اتحاد برای زمین = میراث طبیعی 

ما، آینده ما« برای این روز انتخاب شده است.
در  روز  این  اهمیت  داد:  ادامه  گرشاسبی 
که  است  زیاد  آنقدر  جهان  مدیریتی  ساختار 
کنوانسیون مبارزه با بیابان زایی در سطح سازمان 
ملل متحد تشکیل شد و ایران به عنوان سومین 

کشور به عضویت آن درآمد.
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
تبدیل  را  بیابانزایی  از مهمترین عوامل  بوشهر 
و  کشاورزی  های  زمین  به  مراتع  و  ها  جنگل 
تغییر کاربری های غیرمجاز اراضی کشاورزی به 
مسکونی و صنعتی، عدم رعایت اصول صحیح 
کشاورزی و عدم تعادل در دام و مرتع برشمرد.

وی اضافه کرد: در اهمیت مباحث مرتبط با 
حوزه بیابان، فقط آن چیزی که در حوزه منابع 
طبیعی شاهد آن هستیم می توان به پدیده گرد 
و غبار اشاره کرد که سالانه آسیب های زیادی 
از جمله بیماری های عفونی و تنفسی ایجاد می 
کند. گرشاسبی ادامه داد: بالغ بر ۲۷۰ میلیون 
هکتار کانون غبار خیز در اطراف کشور داریم 
که بخشی از آن عوامل آب و هوایی و بخشی 
آمده است.  بوجود  انسان  نیز حاصل دخالت 
در استان بوشهر با ۹۶۰ هزار هکتار اکوسیستم 
بیابانی مواجه هستیم که بجز شهرستان های 
جم و کنگان که عمدتاً توسط تاسیسات شهری 
و صنعتی اشغال شده بقیه شهرستان ها در این 

اکوسیستم واقع شده اند.
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری در ادامه 
بیان داشت: در جهت مقابله با بیابان زایی نیاز 
هست که  هماهنگی بین مسئولین و مردم ایجاد 
شده تا شاهد بهبود کارهای بازدارنده، اصلاحی و 

احیایی در این حوزه باشیم.
اعتبارات  به  اشاره  با  گرشاسبی  عبدالحسین 
جاری  سال  در  بیابان  حوزه  در  کرد:  اضافه 
و  ملی  اعتبارات  ریال  میلیارد   ۱۳۰ مجموعاً 
استانی پیش بینی شده و مبلغ ۱۱۰ میلیارد آن 
های  پروژه  از  یکی  است.  یافته  تخصیص  نیز 
اجرا شده از این اعتبارات پروژه ۱۶۵ هکتاری چاه 
خانی بوده که با اعتباری بالغ بر ۲۴۹۰۰ میلیون 
ریال در دو قطعه ۹۰ و ۷۵ هکتاری با نهال کاری 

و مراقبت و آبیاری به انجام رسیده است.

برگزاری مانور ترموویژن در شبکه 
برق منطقه ای خوزستان

مدیر امور هماهنگی نواحی انتقال شرکت برق 
منطقه ای خوزستان از برگزاری مانور ترموویژن 
)عیب یابی حرارتی( در پست های برق این شرکت 
برای عبور از پیک مصرف خبر داد. محسن مرادی 
بیان کرد: مانور ترموویژن )عیب یابی با دوربین 
جهت  شرکت  این  برق  پست های  حرارتی( 
آماده سازی  و  اشکال  دارای  شناسایی تجهیزات 
شد.  برگزار  مصرف  پیک  از  عبور  برای  شبکه 
وی با بیان اینکه این مانور به مدت ۳ روز و با 
برنامه ریزی معاونت دفتر انتقال شرکت توانیر 
برگزار شد، تصریح کرد: مانور مذکور با حضور ۱۰ 
گروه عملیاتی از شرکت برق منطقه ای خوزستان و 
هفت گروه عملیاتی از شرکت های برق منطقه ای 
باختر، اصفهان، غرب و فارس برگزار شده است. 
به گفته مدیر امور هماهنگی نواحی انتقال شرکت 
برق منطقه ای خوزستان در این مانور ترموویژن 
۱۰۲ پست انتقال و فوق توزیع مورد بررسی قرار 
گرفت و تجهیزاتی که نقاط دمایی آن بالاتر از حد 
نرمال و دچار اشکال بوده شناسایی شده است. 
مرادی افزود: بر اساس اولویت تجهیزات دارای 
آسیب رفع مشکل خواهند شد تا احتمال حادثه 
و اشکال در تجهیزات در پیک مصرف از بین برود 
و در روند برق رسانی خللی ایجاد نشود. شرکت 
برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین انتقال 
برق در ۲ استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد 

را بر عهده دارد.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
گلستان:

تعداد ۱۲۹ حلقه آب شرب وارد مدار 
استان شد

گلستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  عامل  مدیر 
گفت با توجه به اینکه ۱۸۰ روستای این استان 
دچار تنش آبی هستند، ادامه داد : ۲۴ ناوگان 
آبرسانی سیار در استان فعال است که آب شرب 
این روستاها را تامین می کنند.ابوالفضل رحیمی 
در جمع خبرنگاران ابراز کرد: از شهریور ۱۴۰۰ تا 
اسفند ۱۴۰۲ تعداد ۱۲۹ حلقه آب شرب وارد مدار 
استان شد.وی افزود در این مدت ۶۰۸ کیلومتر 
انتقال به مرحله بهره برداری رسید، و متذکر شد: 
۶ هزار و ۸۶۰ متر مکعب مخزن ذخیره وارد مدار 
بهره برداری و ۳۵۲ دهنه چشمه و چاه بازسازی 
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  عامل  شد.مدیر 
تا اسفند  از شهریور ۱۴۰۰  گلستان اظهار کرد: 
۱۴۰۲ میزان ۳۰ کیلومتر شبکه فاضلاب در استان 
توسعه یافته و در این مدت توانستیم یک باب 
تصفیه خانه آب و فاضلاب بعد از ۲۵ سال به 
بهره برداری برسانیم.وی یاد آورشد: ۲۵ میلیارد 
تومان در شهرستان بندرگز، ۱۰۶ میلیارد تومان 
در  تومان  میلیارد   ۱۵۲ ترکمن،  شهرستان  در 
شهرستان رامیان، ۷۳ میلیارد مینودشت، ۲۵۹ 
میلیارد تومان در شهرستان آق قلا، ۲۱۰ میلیارد 
تومان در شهرستان آزادشهر، ۲۱۱ میلیارد تومان 
در شهرستان علی آباد، ۱۰۷ میلیارد در کردکوی، 
۱۴۷ میلیارد تومان در شهرستان مراوه تپه، ۹۹ 
میلیارد تومان در شهرستان گمیشان، ۵۷ میلیارد 
تومان گالیکش، ۳۶۹ میلیارد تومان در شهرستان 
گرگان هزینه شده است.وی گفت: دو میلیون 
و ۵۰ هزار نفر جمعیت در شهر و روستا تحت 
پوشش هستند.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
جمعیت  مندی  بهره  ضریب  گلستان  استان 
و  کرد  اعلام  درصد   ۹۰ را  شرب  آب  از  استان 
افزود: در شهرهای استان ۱۰۰ درصد جمعیت و 
در روستاها ۸۰ درصد جمعیت از آب با کیفیت 
اینکه  به  توجه  با  گفت  هستند.وی  مند  بهره 
۹۰۰ روستا را تحت پوشش خود قرار داده ایم، 
ادامه داد: ۱۸۰ روستاهای گلستان با تنش آبی 
مواجه است.رحیمی اظهار کرد: در حال حاضر 
۲۴ ناوگان آبرسانی سیار در استان فعال است، 
و در سال گذشته توانستیم ۳ دستگاه تانکر نو 
وارد استان کنیم.وی متذکر شد: سال گذشته ۲۰ 
هزار سرویس آبرسانی به روستاهایی که دچار 
مشکل هستند ارسال شد که ۱۲۵ هزار نفر در 
روستاهای مورد نظر از طرح آبرسانی بهره مند 
شدند.رحیمی افزود: سعی داریم طرح فاضلاب 
آزادشهر را سال آینده وارد مدار کنیم که اکنون 
این پروژه ۴۷ پیشرفت فیزیکی دارد. و  بیش از 

یکسال قبض کاغذی حذف شده است.

-  شهردار کرج  البرز- مهشید سلیمان گرمابکی 
در حاشیه بهره برداری از بوستان تفریحی حضرت 
ولیعصر )عج ( مهرشهر کرج در گفت: امروز شاهد 
تلاش های گسترده برای به ثمر رسیدن پروژه های 
خرد و کلان در کرج هستیم و امسال زمان سرنوشت 
ساز برای قطار شهری و آزاد راه شمالی این کلانشهر 
است. وی ادامه داد: پروژه قطار شهری کرج به طول 
۲۷ کیلومتر سال ۱۳۸۵ عملیات اجرایی آن آغاز شد 
اما به رغم تعیین چشم انداز پنج ساله ، سالها در 
کش و قوش موانع و مشکلات قرار گرفت و به صورت 

نیمه تمام به شورای ششم و دولت سیزدهم رسید.
شهردار کرج گفت: حمایت دولت سیزدهم و عزم 
تا سال ۱۴۰۱  جهادی مدیریت شهری موجب شد 
قطعه نخست خط ۲ قطار شهری کرج به طول ۶.۵ 

کیلومتر مورد بهره برداری آزمایشی قرار گیرد.
حال  در  ویژه  های  تیم  اکنون  کرد:  بیان  کیانی 
تکمیل بخش دیگری از قطار شهری هستند و امسال 
مهمترین بخش آن بین چهار راه طالقانی و ایستگاه 
خط صادقیه تهران افتتاح می شود؛ اقدامات صورت 
گرفته طی سه سال گذشته در متروی کرج با ۱۰ سال 

پیش آن برابری می کند.
شهردار کرج گفت : امیدواریم دولت با تامین رام 
قطار برای خط ۲ متروی کرج در سرعت بخشی به 

خدمات ریلی این کلانشهر اهتمام داشته باشد.
وی بیان کرد: مدیریت شهری کرج در کنار تکمیل 
پروژه های نیمه تمام، طرح های عمرانی را در محله 
های کم برخوردار شهر دنبال کرده و پارسال ۱۰ هزار 
میلیارد ریال در این محله ها توسط شهرداری صرف 
پروژه ها شد. شهردار کرج گفت : پروژه های بزرگ 
و کوچک عمرانی با شتاب در حال احداث و تکمیل 
است تا مردم از مزایای آنها بهره مند شوند. وی ادامه 
داد: مطالباتی که حق مردم است و به آن کم توجهی 
انجام می دهیم، سال۱۴۰۳، زمان سرنوشت  شده 

سازی به لحاظ پروژه های عمرانی کرج است.
کیانی اظهار کرد: امسال نهضت بزرگی در بخش 
آسفالت معابر کرج آغاز شده و بودجه کلان برای 
آن گذاشته ایم ؛ یعنی ۲ برابر سال گذشته شرکت 
پیمانکار به کارگیری شده است؛ طی ۴۰ روز آینده 
معابر  از  در سطح وسیعی  آسفالت  شاهد پخش 
کرج خواهیم بود. شهردار کرج در خصوص آخرین 
وضعیت آزاد راه شمالی این شهر به طول ۱۸ کیلومتر 
گفت: تملک تمام اراضی در مسیر این آزاد راه پس 
از چهار سال کامل شد و الان هیچ معارضی نداریم؛ 

امسال زمان بهره برداری کامل از این پروژه است.
حضرت  بوستان  مشخصات  در خصوص  کیانی 
به  بوستان  این   : گفت  شهر  مهر  )عج(  ولیعصر 
وسعت پنج هزار ۸۰۰ متر مربع با اعتبار۱۳۰ میلیارد 

ریال به بهره برداری رسید.
کرج  ویژه شهرستان  فرماندار  و  استاندار  معاون 
گفت: افتتاح پارک ولیعصر در منطقه شعبان آباد 

به نوعی یک هدیه بزرگ به مردم این منطقه کم 
دست  و  بانیان  برای  انشالله  که  است  برخوردار 

اندرکاران این امر باقی الصالحات محسوب شود.
یحیی رمضانی در مراسم افتتاح پارک ولیعصر با 
بیان این مطلب افزود: در دولت سیزدهم رهنمود 
این بود که عدالت اجتماعی انجام شود، به این معنا 

که همه چیز در جای خود قرار گیرد.
وی افود: استاندار البرز نیز برای تحقق این عدالت  
این  و  بود  اجتماعی  قرارگاه  کردن  فعال  دنبال  به 
همچون  مناطقی  به  ویژه  توجه  اجتماعی  قرارگاه 
شعبان آباد دارد. رمضانی اضافه کرد: در این راستا 
تلاش می کنیم اقدامات خدماتی تفریحی بیشتری 
مانند پارک ولیعصر در قالب برنامه های عمرانی و 
فرهنگی ذیل قرارگاه اجتماعی در منطقه شعبان آباد 

و حسین آباد مهرشهر اجرایی کنیم.
فرماندار کرج تاکید کرد: نگاه شورای اسلامی شهر 
توزیع عادلانه  واقع همین  کرج در دوره ششم در 
از  نمونه  عنوان  به  بوده،  شهر  سطح  در  امکانات 
ایجاد  بنیادینی  تغییرات  کیانمهر  تا  ارم  خیابان 
شده که همه می توانیم مشاهده کنیم. ماهیت و 

ماموریت این دوره شورای ششم همین کار جهادی 
و عادلانه بود.

یحیی رمضانی افزود: امیدوارم با تشریک مساعی 
و نظرخواهی از مردم و حفظ و نگهداری این اموال 
شکوفایی  شاهد  مردم  و  اهالی  خود  مردم  توسط 
به خصوص  استعداد  با  ولی  برخوردار  کم  مناطق 
مناطق ۳ و ۴ شهرداری کرج باشیم. فرماندار کرج 
تاکید کرد: قرار ما با شهردار و اعضای شورای شهر 
این است که هر چهارشنبه ساعت ۱۰ صبح  کرج 
اتفاقات خوب در شهر کرج رقم بزنیم. در آینده نه 
  BRT چندان دور بزرگراه شهید سلیمانی و مترو و

هم به عنوان کارهای جهادی انجام خواهد شد.
مسعود محمدی در آیین افتتاح پارک ولیعصر در 
محله شعبان آباد مهرشهر  با بیان اینکه این شورا 
سیاستگذاری و نگاه ویژه ای به چنین محلاتی دارد 
در  آنها  برای  نیز  بودجه  شهر  اسلامی  شورای  و 
نظر میگیرد،اظهارداشت:حضور بیش از ۸۰ درصد 
دهنده  نشان  است  محله  این  مردم  که  مدعوین 
ای در  پارک های محله  از ساخت  استقبال مردم 
مناطق کمتر دیده شده است که باعث دلگرمی و 

خوشحالی است.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: حضور 
مردم در آیین بهره برداری از پارک محله ای ولیعصر 
این  ساخت  در  مردم  همکاری  و  تعامل  بخاطر 
بوستان است که مصداق شعار مردمی سازی دولت 
رییس جمهور شهید آیت الله رئیسی است که این 

پارک نیز از ثمرات این شعار است.
را  ولیعصر  بوستان  احداث  از  هدف  محمدی، 
استفاده شهروندان از امکانات موجود و رفاه حال 
برداری  بهره  با  افزود:  ساکنان محله عنوان کرد و 
بر حفظ فضای سبز موجود  این بوستان علاوه  از 
و ارتقای سرانه فضای سبز، محل تفریحی سالم و 

مناسبی برای شهروندان مهیا می شود.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج، رسیدگی و توجه 
به مناطق کمتر دیده شده را از سیاست های دوره 
ششم شورای شهر عنوان و اذعان کرد:شورای شهر از 
ابتدای شروع دوره بدنبال رسیدگی به محلات کمتر 
دیده شده بود و بهره برداری از پارک های محله ای 
است که پارک ولیعصر حاصل پیگیری ها و تلاش 

اعضای شورای شهر است.

شهردار کرج :

ج نزدیک است وژه های نیمه تمام عمرانی کر زمان بهره برداری از پر
مهرداد کیانی  با بیان اینکه ۲ پروژه مهم قطار شهری و آزاد راه شمالی کرج با گذشت سالها توقف پروژه ، اکنون در مدار تکمیل و تعیین سرنوشت 

قرار گرفته است،اعلام کرد: با اهتمام مدیریت شهری زمان بهره مندی شهروندان از مزایای این پروژه ها نزدیک است.

حمایت دولت 
سیزدهم و 

عزم جهادی 
مدیریت 

شهری موجب 
شد تا سال 
1401 قطعه 

نخست 
خط 2 قطار 
شهری کرج 
به طول 6.5 

کیلومتر مورد 
بهره برداری 

آزمایشی قرار 
گیرد

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه رئیس جمهور شهید بر 
فعال سازی صنایع راکد و استفاده حداکثری از ظرفیت های موجود 
تولیدی کشور تأکید داشت، اعلام کرد: بر این اساس احیای صنایع 
راکد و نیمه فعال و توسعه واحدهای صنعتی فعال از مهم ترین 

اولویت های این وزارتخانه است.
 البرز مهیا حسن آبی - »عباس علی آبادی«  در حاشیه افتتاح 
و بازدید از واحدهای تولیدی و صنعتی شهرستان اشتهارد استان 
البرز افزود: تلاش ها بر این است تا از ظرفیت های موجود تولیدی 
و صنعتی کشور به خوبی بهره گرفته شود.  وی ادامه داد: بر این 
از پنج هزار واحد تولیدی و  تاکنون بیش  اساس دولت سیزدهم 
صنعتی راکد، نیمه فعال و فعال کشور را به چرخه تولید بازگردانده یا 
توسعه داده است.  علی آبادی گفت: اکنون نیز این روند با سرعت 

و شتاب در حال طی شدن است
 وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به ظرفیت های تولیدی 
و صنعتی استان البرز اظهار کرد: از آنجا که این استان به لحاظ 
تراکم جمعیت و وسعت کم با مشکلاتی در بخش تأمین زمین مورد 
نیاز صنایع مواجه است، بر این اساس راه اندازی صنایع با فناوری و 

دانش بالا برای البرز هدف گذاری شده است.
 وی ادامه داد: استان البرز به لحاظ منابع آبی نیز با مشکل مواجه 
است و باید واحدهای صنعتی کم آب بر با عمق فناوری در این 

استان راه اندازی شود.

 علی آبادی درخصوص توسعه لکه ها و شهرک های صنعتی البرز 
گفت : این برنامه با رویکرد حفظ محیط زیست و توجه به فناوری 
بالا دنبال خواهد شد.  وی در خصوص کیفیت محصولات شرکت 
های خودروسازی کشور بیان کرد: این شرکت ها باید متناسب با 

استانداردهای موجود محصولات با کیفیت تولید کنند.
 همچنین با حضور وزیر صنعت ، معدن و تجارت یک واحد تولید 
ظروف بهداشتی و بسته بندی با اشتغالزایی مستقیم و غیر مستقیم  

برای ۲۵۰ نفر در اشتهارد به بهره برداری رسید.
 همزمان با سفر علی آبادی به استان البرز امروز در مجموع سه 
واحد تولیدی و صنعتی در این استان  مورد بهره برداری قرار گرفتند.
نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: ارز مورد نیاز برای تهیه 
مواد اولیه از جمله مطالبات فعالان اقتصادی استان بود که پیگیری 

آن از وزارتخانه مربوطه در دستور کار قرار گرفت.
مجتبی عبداللهی با اشاره به مصوبات و اقدامات دولت سیزدهم 
در راستای رونق تولید، صنعت، تجارت و به تبع آنها اشتغال، افزود: 
براین اساس در استان البرز نیز جلسات، بازدید ها و تعاملات در 
قالب شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی، ستاد تسهیل و رفع 

موانع تولید و... در دستور کار قرار گرفت.
وی ادامه داد: با توجه به پیگیری ها و اهتمامی که معطوف شد، 
استان البرز در سال ۱۴۰۳ حائز رتبه برتر کشور در احیای واحدهای 

راکد و نیمه فعال شد.
عبداللهی گفت: در سفر اول رئیس جمهور محترم به استان تمامی 
اعتبار تخصیص یافته در قالب تسهیلات تولید و صنعت، جذب شد 

و شاهد توسعه و پیشرفت ویژه ای به واسطه این امر بودیم.
وی افزود: روز گذشته در شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی 
موضوعات و مسائل فعالان اقتصادی استان مورد بررسی قرار گرفت 

و تدابیر لازم جهت حل آنها اتخاذ شد.
استاندار البرز گفت: ارز مورد نیاز برای تهیه مواد اولیه از جمله 
مطالبات فعالان اقتصادی استان بود که پیگیری آن از وزارتخانه 

مربوطه در دستور کار قرار گرفت.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت البرز گفت: در ۳۰ ماه فعالیت 
دولت سیزدهم ۲۶۱ واحد صنعتی در البرز احیا شده است.

محمد انصاری در حاشیه بهره برداری از چند مجتمع صنعتی 
در اشتهارد که با حضور وزیر صمت انجام شد؛ اظهار کرد: بعد 
از شهادت آیت الله رییسی طرح مهمی با عنوان شهید رییسی 
به عنوان زنگ صنعت در البرز اجرایی شده است. وی ادامه داد: 
در راستای اجرای این طرح هر روز شاهد بهره برداری از یک واحد 
صنعتی در استان هستیم و امروز هم با حضور وزیر صمت سه واحد 

صنعتی بزرگ در اشتهارد به بهره برداری رسید.
وی افزود: با افتتاح این سه واحد، بیش از ۴.۷ همت سرمایه 

گذاری محقق و به بهره برداری رسید.
وی اضافه کرد: با این افتتاح بیش از ۱۲۰۰ ظرفیت اشتغال به 
استان اضافه شد که قطعا نقش به سزایی در بهبود وضعیت اقتصاد 
خانوارهای البرزی خواهد داشت. مدیرکل صمت البرز ابراز کرد: یکی 
از اولویت های دولت سیزدهم احیای واحدهای صنعتی راکد و نیمه 

راکد بود که البرز در این زمینه رتبه دار است.
انصاری اظهار کرد: در دولت سیزدهم در مقایسه با دولت قبل 
حدود ۳۲ درصد افزایش آمار احیای واحدهای صنعتی را داشته ایم.

وی توضیح داد: در ۳۰ ماه فعالیت دولت سیزدهم؛ ۲۶۱ واحد 
صنعتی در البرز احیا شده است.

وی اضافه کرد: با بازگشت این واحدها ظرفیت اشتغال ۳۷ هزار 
نفر احیا شده و با برنامه های متعدد درصدد جذب این منابع انسانی 

هستیم.
انصاری گفت: در مجموع ۴۲ هزار میلیارد تومان تسهیلات به 

بخش صنعت اختصاص داده شده است.
مدیرکل صمت البرز در ادامه با اشاره به ظرفیت صادراتی البرز 
اظهار کرد: طبق آمار گمرک البرز سال گذشته ۳۷۵ میلیون دلار 
صادرات غیر نفتی داشته ایم ولی صادرات ما بر مبنای کارت های 
بازرگانی ۶۹۱ میلیون دلار و صادرات بر مبنای منشا تولید هم یک 

میلیارد و ۸۱ میلیون دلار بوده است.

احیا و توسعه صنایع راکد و نیمه فعال در اولویت است

فرمانده انتظامی استان سیستان و بلوچستان خبر داد
دستگیری ۳۰۷۸ نفر متهم در اجرای طرح رعد 

زاهدان محمد شکوهی فر : فرمانده انتظامی استان از اجرای یازدهمین مرحله طرح رعد با انهدام ۸ باند سازمان یافته جرایم و 
دستگیری ۳۰۷۸ نفر متهم در اجرای این طرح خبر داد.

 سردار "دوستعلی جلیلیان" در جمع اصحاب رسانه از اجرای یازدهمین مرحله از طرح عملیاتی "رعد " با هدف برقراری نظم و 
امنیت و آرامش عمومی و ضربه زدن به کانون جرایم در سیستان و بلوچستان خبر داد و گفت: این طرح پس از کار اطلاعاتی 

و عملیاتی متعدد و منسجم در اقصی نقاط استان توسط ماموران جان بر کف پلیس به انجام رسید.
سردار جلیلیان گفت: ماموران پلیس اطلاعات و امنیت عمومی  پس از هماهنگی های لازم طی اقدامات اطلاعاتی متعدد در 

سراسر استان با ردگیری و رصد فعالیت گروهک های معاند، موفق به هلاکت دو نفر تروریست گردیدند.
وی ادامه داد: ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان پس از هماهنگی های لازم طی اقدامات اطلاعاتی متعدد در سراسر 

استان تعداد ۷۷۰ نفر متهم در حوزه مواد مخدر و جرایم مرتبط با مواد افیونی را دستگیر کردند.
 این مقام ارشد انتظامی تصریح کرد: مقدار ۵ تن و ۵۰۰ کیلوگرم انواع مواد مخدر در این طرح کشف و در این رابطه ۱۴  قاچاقچی دانه 

درشت دستگیر و ۴۹ خرده فروش حرفه ای مواد مخدر در این طرح دستگیر شدند.
وی بیان داشت با تلاش همکاران انتظامی استان در اجرای یازدهمین طرح رعد تعداد ۲۰۴۷ نفر اتباع بیگانه غیر مجاز دستگیر و  تعداد سه باب مسافرخانه 

غیر مجاز که اقدام به اسکان اتباع غیر مجاز می نمودند نیز پلمپ گردید.
سردار جلیلیان افزود: با اقدامات تخصصی پلیس در این طرح ۸۲  قبضه سلاح جنگی غیرمجاز کشف و ۱۶ نفر سارق مسلح به عنف دستگیر گردیدند.

 وی گفت: در ادامه اجرای یازدهمین مرحله از طرح رعد در حوزه پلیس راهور، ۶۷ دستگاه خودروی شوتی توقیف و اعمال قانون شدند.
فرمانده انتظامی استان سیستان و بلوچستان اظهار داشت: پلیس استان در حوزه استرداد اموال سرقتی از مردم تلاش بسیاری نموده و ارزش اموال مکشوفه 

۶۵۰ میلیارد ریال برآورد شده است.
سردار جلیلیان با بیان اینکه طرح های عملیاتی و فوریتی پلیس در استان تداوم پیدا خواهد کرد افزود: پلیس سیستان و بلوچستان با آمادگی کامل و با 
بکارگیری تمامی ظرفیت ها در انتخابات پیش رو به خدمت رسانی خواهد پرداخت و  طرح های عملیاتی در جهت برقراری نظم و امنیت و آرامش شهروندان 
عزیز اجرا خواهد شد و تمام تلاش ما این است که احساس امنیت را در جای جای استان حاکم کنیم و مخلان نظم و امنیت و هنجارشکنان باید بدانند که استان 

سیستان و بلوچستان جای امنی برای آنها نیست و قاطعانه و به حکم قانون با آنها برخورد خواهیم کرد.

مدیرعامل شرکت گاز استان خبر داد
تقویت خطوط انتقال و تغذیه گاز در شهرستان های آذربایجان شرقی 

ابتکار - ماهان فلاح: مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی با بیان این  که شبکه گازرسانی استان در سه سال گذشته یکهزار و ۵۶۱ 
کیلومتر توسعه یافته است، گفت: نصب نزدیک به ۳۹ هزار علمک، ۱۱۸ هزار اشتراک پذیری و گازرسانی به ۲۷۷ روستا در دولت 

سیزدهم عملیاتی شد.
نادر کمالی، با اعلام این خبر اظهار کرد: بیش از یک میلیون و ۸۰۰ هزار مشترک و بیش از ۲ میلیون خانوار شهری و روستایی 

از نعمت گاز در استان بهره مند هستند.
وی افزود: ۱۰۰ درصد از شهرهای استان و ۹۹.۲۲ درصد از روستاهای استان تحت پوشش گاز قرار دارند و عملیات گازرسانی 

در تعدادی از روستاهای باقیمانده نیز تداوم دارد.
مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی با بیان این  که آذربایجان شرقی رتبه چهارم گازرسانی را در سطح کشور دارد، اظهار 
کرد: دولت سیزدهم حتی گازرسانی به روستاهای دورافتاده و صعب العبور را نیز عملیاتی کرده و حتی یکی از روستاهای شهرستان 
میانه که در جوار سد شهریار قرار داشت و امکان گازرسانی از استان ما وجود نداشت، از طریق استان اردبیل حدود ۱۴.۵کیلومتر لوله 

گذاری از مسیر صعب العبور انجام شد.
کمالی از ارتقای سهم گاز صنایع استان خبر داد و افزود: اکنون تعداد ۲۱۶ پروژه گازی با بیش از ۴۶۰ هزار میلیارد ریال در سطح استان در حال اجرا است.

وی با بیان این  که از حدود ۱۴۶ هزار مشترک گاز استان که تحت پوشش بهزیستی و کمیته امداد هستند، هزینه ای از سوی شرکت گاز دریافت نمی شود، 
گفت: یکی از اولویت های ما تقویت زیرساخت هاست و در این راستا خطوط انتقال و تغذیه گاز در شهرستان های مختلف استان تقویت می شود.

مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی ادامه داد: نیروگاه دوم بناب با نام سهند ۲ به زودی راه اندازی می شود که پایه سوخت دوم آن گازوئیل و مصرف آب 
بسیار کمتر است.

وی ادامه داد: شرکت گاز آماده بهینه سازی موتورخانه  تمامی ادارات و مراکز بزرگ مسکونی است و در این راستا یکهزار و ۱۰۰ موتورخانه بهینه سازی شده و 
۲۱ درصد مصرف گاز کاهش یافته است.

وی با اشاره به مشکل مازوت سازی نیروگاه تبریز در زمستان، گفت: نیروگاه تبریز یک نیروگاه قدیمی است و اگر بخواهیم برق در زمستان تولید کنیم، به 
خاطر ناترازی تولید و مصرف گاز مجبور به مازوت سوزی در این نیروگاه هستیم.

کمالی ادامه داد: تنها راه برون رفت از این مشکل، احداث نیروگاه جدید یا توانمندسازی نیروگاه فعلی است که توانمندسازی آن نیز هزینه بالایی می طلبد. 


